

# PHOENIX PHILOSOPHY

a student journal of political philosophy

## Call for papers!

Phoenix Philosophy is a student journal of political philosophy started by students of the Free University of Berlin. Considering the rise of populism, nationalism, economic inequality, mass migration and post-truth politics, the world seems to be in chaos. What can students make of the challenges of our time?

To answer this question, we publish a journal of student essays. Send in your term papers, research projects or essays. It is our hope that this can record and follow the exchange of knowledge on pressing topics that students find most fascinating. And we want you to join us in exploring the political in an open conversation!

Phoenix Philosophy ist eine Zeitschrift für politische Philosophie, die von Studierenden der Freien Universität Berlin gegründet wurde. Was können Studierende aus Herausforderungen unserer Zeit wie Populismus, Nationalismus oder ökonomischer Ungleichheit schaffen?

Um diese Frage zu beantworten, geben wir eine Zeitschrift studentischer Essays heraus. Schickt uns Hausarbeiten, Blogposts oder Essays. Wir hoffen, so zum Austausch über die Themen beizutragen, die Studierende beschäftigen. Erforscht zusammen mit uns das Politische in seiner natürlichen Form, dem offenen Diskurs!

**Send us your paper until December 1st!**

**For more information please see:  
[www.phoenix-philosophy.com/submit](http://www.phoenix-philosophy.com/submit)**



[twitter.com/phnixphilspy](https://twitter.com/phnixphilspy)



[phoenixphilosophy.com](http://phoenixphilosophy.com)



[facebook.com/phoenixphilosophy](https://facebook.com/phoenixphilosophy)